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Folketingets Social- og Indenrigsudvalg 

Folketingets Social- og Indenrigsudvalg har d. 23. juni 2020 stillet følgende spørgsmål 

nr. 574 (alm. del) til social- og indenrigsministeren, som hermed besvares foreløbigt. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Charlotte Broman Mølbæk (SF). 

Spørgsmål nr. 574: 

Vil ministeren kommentere artiklen ”Internt regeringsnotat: Kommuner mistænkes 

for at bruge konsulenter til at hente større tilskud” i Altinget den 22. juni 2020 og især 
professor Steen Bønsings kommentar om, at ”For offentlige myndigheder er det en 
grundlæggende præmis, at de skal arbejde på, at systemerne bliver så korrekte som 

mulige. Det indebærer, at man ikke kan gå efter primært at rette de fejl, som kommer 

kommunekassen til gode…”, og vil ministeren oversende det interne notat omtalt i 
artiklen til udvalget? 

Svar: 

Det er desværre ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for den fastsatte frist. Der vil 

blive oversendt et endeligt svar hurtigst muligt. 
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